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W odpowiedzi na interpelację nr BRM.0003.67.2024.ES z dnia 30.09.2024 r. informuję, że 

poprawę stanu nawierzchni jezdni odcinka ul. Łęczyckiej  Departament Zarząd Dróg zaplanował do 

realizacji na przełomie miesiąca września i października bieżącego roku i została ona wykonana. 

Prace zostały zrealizowane w ramach  środków finansowych budżetu na rok 2024 zabezpieczonych 

na bieżącego utrzymania dróg w mieście.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymuje: 

1. Biuro Rady Miejskiej (2 egz.) 

2. DZD-UD. IM/aa (81135) wych. 49279 


